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Utbildningschefsnätverket 

Anteckningar, 2024-04-12, kl. 08.30-11.45/16.00 

Plats: GR, lokal Åttan 

 

Mötet öppnades                                      

 

Beslut 

1. Förslag till att anta Branschråd grundskolas förslag till                         

elevassistenters uppdrag i grundskola respektive anpassad grundskola                                                         

Utbildningschefsnätverket enades om att anta Branschråd grundskolas förslag 

till elevassistenters uppdrag i grundskola och fritidshem respektive anpassad 

grundskola och fritidshem och därmed förklara detta uppdrag som slutfört. 

 

Underlagen bifogas anteckningarna. 

2. Ansökan om regional garanti 

Utbildningschefsnätverket enades om 

 

att för sin del godkänna förnyad ansökan om regional garanti för 

hantverksprogrammet inriktning textil design (Burgårdens gymnasium, 

Göteborg) att gälla från år 1 som startar inriktningen läsåret 2024/2025,  

 

föreslagen gruppstorlek om 20 elever vilket innebär regional garanti för 7 

tomma platser enligt prognos från Burgårdens gymnasium, 

att för sin del godkänna förnyad ansökan om regional garanti för VVS och 

fastighetsprogrammet inriktning kyl och värmepumpsteknik (Lindholmens 

tekniska gymnasium, Göteborg) att gälla för år 2 som startar inriktningen 

läsåret 2024/2025,  

föreslagen gruppstorlek om 16 elever vilket innebär regional garanti för 7 

tomma platser enligt prognos från Lindholmens tekniska gymnasium, 

att för sin del godkänna förnyad ansökan om befintlig regional garanti för VVS 

och fastighetsprogrammet inriktning ventilationsmontör (Lindholmens 

tekniska gymnasium, Göteborg) att gälla för år 2 som startar inriktningen 

läsåret 2024/2025,  

föreslagen gruppstorlek om 16 elever vilket innebär regional garanti för 10 

tomma platser enligt prognos från Lindholmens tekniska gymnasium, 

och att rekommendera Antagningsnämnden att besluta om regionalt 

ekonomiskt åtagande för Hantverksprogrammet inriktning textil design samt 

VVS och fastighetsprogrammet inriktningarna kyl och värmepumpsteknik 

samt ventilationsmontör i enlighet med inskickad ansökan. 
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Rapport/information/diskussion 

3. Långsiktig finansiering av Gymnasieantagningens verksamhet           

Fredrik Zeybrandt inledde med att ge en beskrivning av GR:s ekonomi och 

avdelning utbildnings ekonomi. Fredrik återkopplade till dialog som förts 

tidigare i nätverket beträffande behov av långsiktig finansiering av 

Gymnasieantagningens verksamhet och olika alternativ för detta. Nästa steg är 

att föra dialog med kommunerna och landa i en överenskommelse i juni eller 

september. 

4. Aktuellt från gymnasieantagningen                                                         

Sabina Svahn presenterade utfallet över årets preliminärantagning som 

Antagningsnämnden fattade beslut om den 11 april. Syftet är att 

Utbildningschefsnätverket ska få ta del av hur det går för regionens 

grundskoleelever och deras val i relation till det regionala utbildningsutbudet. 

Elevkullarna fortsätter att öka, det är fler sökande än föregående år och fler 

sökande som är obehöriga. Sabina redovisade även antal antagna i relation till 

antal platser per nationellt program där samhällsvetenskapsprogrammet är 

det program som ökar mest. Visades även statistik över preliminärt antagna 

till yrkesprogrammen, programinriktat val samt yrkesintroduktion. 

Förändringar kommer ske under våren då fler väntas bli behöriga. 

Slutantagningen är den 25 juni. Mer statistik går att finna i det webbaserade 

verktyget för antagningsstatistik.  

 

Lyftes inspel kring andelen elever som inte sökt till gymnasieskola eller inte 

kommer in på nationellt program. 

 

Bilderna bifogas anteckningarna.  

5. Aktuellt från vuxenutbildningssamverkan                                               

Marie Egerstad gav en uppdatering om arbetet med tillämpning av nytt 

samverkansavtal. En nodsammansatt arbetsgrupp förbereder underlag för 

fortsatt dialog i Vuxenutbildningsnätverket samt Utbildningschefsnätverket. 

Några av frågorna som är i fokus gäller principer för utbudsplanering, 

ekonomisk modell för finansiering av utbildningarna samt tidpunkt för 

implementering. Marie informerade även om det ekonomiska nuläget där GR 

har sett att flera kommuner riskerar att få ett minusresultat i sin kommunala 

resurs 2024 (33-kronan). Detta beror framför allt på prisökningar för 

egenregin i Göteborg. För att säkerställa augusti-och oktoberstarten har 

kommunerna enats om att nyttja medel i den regionala potten för att täcka 

merkostnaden. 

https://goteborgsregionen.se/kunskapsbank/verktygforantagningsstatistik.5.130f02f217ce99065d05284.html
https://goteborgsregionen.se/kunskapsbank/verktygforantagningsstatistik.5.130f02f217ce99065d05284.html
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Marie gav även en kort sammanfattning av yrkesvuxutredningen där Marie 

deltagit i utredningens expertgrupp och har därmed kunnat lämna inspel 

utifrån erfarenheterna från GR-samverkan. Lerum, Ale och Göteborg är 

remissinstanser och GR:s antagningsnämnd kommer att lämna remissvar 

utifrån det regionala perspektivet. Förslagen i utredningen berör bland annat 

yrkesskola för vuxna, lärlingsutbildning för vuxna, statsbidragen samt riktade 

satsningar till kommuner med stora och tillfälliga utbildningsbehov. 

 

Bilderna bifogas anteckningarna. 

6. Avstämning kring årets arbete med interkommunal ersättning           

Ordförande för Gymnasieekonomnätverket, Katarina Lindgren, gav en 

bakrungrund till arbetet med interkommunal ersättning där det är omräkning 

vartannat år och indexuppräkning vartannat år. Katarina beskrev vilka 

parametrar som påverkar indexuppräkningen vilket det är i år. Förutom 

arbete i Gymnasieekonomnätverket sker avstämning med referensgrupp av 

utbildningscheferna från kommunerna Göteborg, Lerum, Mölndal, Partille, 

Stenungsund och Öckerö. Bilderna bifogas anteckningarna. 

 

Ordförande för Skolekonomnätverket, Egil Gry, gav en återkoppling kring 

arbetet med IKE i Skolekonomnätverket. Avstämning kommer att ske med 

Gymnasieekonomnätverket.  

 

Andreas Lökholm, ordförande för Vuxenutbildningsnätverket, återkopplade 

kring nätverkets arbete och lyfte att prislistan för vux kan bli försenad utifrån 

att Göteborgs stad genomför en upphandling av vuxenutbildning som 

påverkar tidsplanen. 

7. Information om hantering kring tidigare överenskommelse                 

avs. skolkort till balettskolan 

Fredrik Zeybrandt gav en återkoppling kring frågan om en äldre 

överenskommelse som tagits i förbundsstyrelsen 2006 och som gäller skolkort 

till balettskolan. Efter avstämning i förbundsstyrelsens presidie kommer ett 

förslag läggas fram till förbundsstyrelsen där det föreslås att beslutet om 

överenskommelsen upphävs utifrån att den bedöms sakna lagstöd.  

8. Aktuell information om naturbruksavtalet                                              

Fredrik Zeybrandt informerade om att VGR har hört av sig kring redaktionella 

fel i det utskickade naturbruksavtalet som är ett förlängningsavtal. VGR 

kontaktar respektive kommun separat för att följa upp besluten i kommunerna 

som behöver vara på plats i juni. 

9. Inför strategiskt dialogmöte med regionens kompetensråd 15 maj                        

Frida Andersson gav en beskrivning av mötet på förmiddagen den 15 maj där 
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regioncheferna från alla branscherna kommer föra dialog tillsammans med 

utbildningscheferna. Har man som utbildningschef förhinder är det möjligt att 

skicka en ersättare till detta tillfälle då det är viktigt att alla kommuner är 

representerade. Fredrik Zeybrandt tillade att detta är en del i en större helhet, 

kompetensråden har funnits i flera år och det finns ett värde av att 

regelbundet ses och även träffa olika överenskommelser kring gemensamma 

utmaningar. 

 

Ventilen                                                                                       
Fredrik Zeybrandt återkopplade från dialog i arbetsutskottet om att det blir en 

fördjupningsdag i september i stället för lunch-lunchkonferens.  

 

Kommenterades kring varsel om strejk.  

10. Aktuellt från branschråden             

Sofia Larsson inledde med att kompetensförsörjning är ett fokusområde som 

GR dels arbetar med genom branschråd. Lyfte också att den förstudie med 

fokus på AI kopplat till kompetensförsörjning i välfärden som GR arbetat med 

på uppdrag av Kommunchefsnätverket nu är klar och kommer förmedlas inom 

kort.  

 

När det gäller Branschråd förskola är följande frågor aktuella: 

kompetensutveckling för rektorer i strategisk bemanning, regiongemensam 

vikarieintroduktion samt en ny regional analys av kompetensbehov i 

förskolan. Vidare reflekterades det kring det förändrade läget med färre antal 

barn. 

 

Stina Bergman Lindskog informerade om aktuella frågor för Branschråd 

grundskola. Från våren 2021 har ett strukturerat arbete kring 

kompetensförsörjning i fritidshem bedrivits i regionen, det handlar om 

genomlysning av befattningar, kartläggning av tillsvidareanställda 

medarbetare med huvudsaklig sysselsättning på fritidshem samt framtagen 

och beslutad befattningspalett för fritidshem. För att möta att 

uppskattningsvis 1/3 av tillsvidareanställd personal i fritidshem saknar 

pedagogisk utbildning har en valideringsmodell för det regiongemensamma 

yrkespaketet inom vuxenutbildningen till barnskötare arbetats fram 

tillsammans med Validering väst samt yrkeslärare i Mölndal och Ale. 

Valideringsmodellen möjliggör att ta tillvara på personals kunskaper från 

arbete i fritidshem samt andra relevanta erfarenheter.   

=> Stina kontaktar respektive kommun för att följa upp hur behovet ser ut i 

varje kommun.  
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Branschråd grundskola har under 2023 arbetat fram ett förslag på 

elevassistenters uppdrag i grundskola och fritidshem respektive anpassad 

grundskola och fritidshem. Två arbetsgrupper med tvärande 

verksamhetskompetens och HR-kompetens tillsattes, avstämningar har gjorts 

kontinuerligt i Regional facklig dialog, Grundskolenätverket samt Nätverket 

för anpassad skola. Utbildningschefsnätverket ställde sig bakom de framtagna 

förslagen.     

 

Bilderna bifogas anteckningarna.  

11. Förstudie samordnat skolsocialt stöd vid närvaroproblematik 

Stina Bergman Lindskog och Sofia Larsson informerade om den pågående 

ESF-finansierade förstudien kring samordnat skolsocialt stöd. Bakgrunden är 

att det är allt för många elever som inte klarar skolan och syftet är att 

undersöka vilka förutsättningar som är gynnsamma för samverkan. Parallellt 

pågår andra arbeten i regionen som arbetsgruppen följer såsom jämförande 

fallstudie av skolsociala team (GU), specialistarbete i Partille kommun som 

handleds av Malin Gren Landell och handlar om önskat stöd vid uppstart av 

skolsociala team. Skolverket och Socialstyrelsen har ett gemensamt uppdrag i 

att handlägga statsbidraget för skolsociala team, erbjuda stöd för skolsociala 

team samt kartlägga och analysera skolsociala team i landet. Flera statliga 

utredningar genomförs som kan spela roll för förutsättningar för samverkan 

mellan skola och socialtjänst framöver.  

 

Vid Utbildningschefsnätverkets decembermöte planeras en gemensam dialog 

med Socialchefsnätverket med fokus på förstudiens resultat och 

rekommendationer. 

Bilderna bifogas anteckningarna.               

Ordinarie möte i Utbildningschefsnätverket avslutades 
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Deltog förmiddag 
Elisabeth Andreasson (för & grund, gymn & vux), ordförande 

Päivi Malmsten, Härryda (för & grund, gymn), vice ordförande 

Åsa Ericson, Ale (för & grund, gymn & vux) 

Sara Dahlin, Alingsås (gymn & vux) 

Johan Olofson, Göteborg (förskola) 

Tomas Berndtsson, Göteborg (gymn) 

Andreas Lökholm, Göteborg, (vux) 

Stigert Pettersson, Kungsbacka (för & grund) 

Patrik Hellberg, Kungsbacka (gymn & vux) 

Monica Carhult Karlsson, Kungälv (för & grund, gymn & vux) 

Egil Gry, Lerum (för & grund, gymn & vux) 

Jens Holm, Mölndal (gymn & vux) 

Charlotte Johansson, Partille (för & grund, gymn & vux) 

Katarina Lindgren, Öckerö (för & grund, gymn & vux) 

Fredrik Zeybrandt, GR, utbildningschef 

Theresa Björnström, GR, samordnare 

Deltog ej 
Helena Balte, Alingsås (för & grund) 

Annika Samuelsson Lovén, Göteborg (förskola) 

Maria Andersson, Göteborg (grundskola) 

Helena Sjöberg, Göteborg (grundskola) 

Karin Hallhagen Bagby, Lilla Edet (för & grund, gymn & vux) 

Fredrik Hellsten, Mölndal (för & grund) 

Lena Eriksson, Tjörn (för & grund, gymn & vux) 
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Tema för utbildningschefer med ansvar för planering och 

dimensionering av gymnasieskolans utbud i 

Göteborgsregionen  

12. Samråd preliminärt utbud i gymnasieskolan 2025 

Niklas Svensson gav en sammanfattning av processen kring det regionala 

samrådet om utbud 2025 som startade i oktober/november 2023. Det 

handlar dels om att enas om gemensam bild och målsättning för arbetet, 

kapacitet på lång sikt samt planering och dimensionering av preliminärt 

utbud 2025. Som utmaningar lyfts bland annat målkonflikten mellan 

ungdomars intressen och arbetsmarknadens behov, ungdomars motivation 

för yrkesprogram samt olika faktorer som påverkar ungdomars val av 

utbildning/program.  

 

Bilderna bifogas anteckningarna. 

13. Samverkan enskilda huvudmän                                             

Fredrik Zeybrandt inledde med att hälsa alla välkomna och berättade kort om 

GR:s roll som kommunalförbund. Niklas Svensson tog vid och gav en 

introduktion till det gemensamma mötet där utgångspunkten är reformen 

kring planering och dimensionering av gymnasialt utbud. Syftet är att ge en 

regional överblick som möjliggör en hållbar planering och dimensionering. 

Niklas redogjorde för den regionala bilden över det planerade 

utbildningsutbudet inför 2025, den samlade bilden bygger på det underlag 

som samtliga deltagare vid mötet inlämnat. Dialog mellan huvudmän tog vid 

om hur reformen påverkar respektive verksamhets utbud, samt innehåll och 

form för samverkan framåt. Efter mötet skickas sammanställningen över det 

planerade utbudet till mötesdeltagarna samt en utvärdering med möjlighet att 

lämna ytterligare inspel till den regionala samverkan framgent.  

 

Bilderna bifogas anteckningarna.  

 

Mötet avslutades         
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Deltog em 
Elisabeth Andreasson (för & grund, gymn & vux), ordförande 

Päivi Malmsten, Härryda (för & grund, gymn), vice ordförande 

Åsa Ericson, Ale (för & grund, gymn & vux) 

Sara Dahlin, Alingsås (gymn & vux) 

Tomas Berndtsson, Göteborg (gymn) 

Patrik Hellberg, Kungsbacka (gymn & vux) 

Monica Carhult Karlsson, Kungälv (för & grund, gymn & vux) 

Egil Gry, Lerum (för & grund, gymn & vux) 

Jens Holm, Mölndal (gymn & vux) 

Charlotte Johansson, Partille (för & grund, gymn & vux) 

Katarina Lindgren, Öckerö (för & grund, gymn & vux) 

Fredrik Zeybrandt, GR, utbildningschef 

Theresa Björnström, GR, samordnare 
 
Deltog ej 
Karin Hallhagen Bagby, Lilla Edet (för & grund, gymn & vux) 

Lena Eriksson, Tjörn (för & grund, gymn & vux) prel 


